
 

Bear Class Parent’s Letter 

January, 2017 

Reading 

Dear Parents, 

I have to say, I am so proud to be marching into 2017 with my legion of Bears so formidably arrayed behind 
me, they have done us all proud. Actually, I enjoy teaching the dinosaurs most of all, they are receptive to 
the information I give them and full of vivacity as they learn.  I might even say there exists amongst us an 
esprit de corps!     

January will prove most of all a riveting year because there will be a speech contest, and so this will really 
test the nerve of students and will improve their oratory skills (or awaken them).  It will also be a change 
for me as I will have other areas in which to instruct students on: their intonation, volume of speech, 
rhythm and deportment.  I do hope that I might uncover greatness in them, as I know it lurks there.   

1/3 – 1/6 Preparation for Speech Contest 

1/9 – 1/13 Preparation for Speech Contest 

1/16-1/20 Unit 5 Week 1 

1/23- 1/26 Review  

 

Phonics  

Dear parents, 

This month we will be focusing on preparing everyone’s presentation and speech for our school’s ESl 
speech contest. From the start of this semester to now the Bear class has improved a lot. Though they still 
have a lot to learn about looking up information, looking up pictures, how to choose the best format, and 
how to put the information into their own words correctly and in order, they are doing quite well for their 
age and skills. Doing keynotes is a hard subject that requires quite a bit of supervision to make sure 



everyone is on the correct track. For their speech contest everyone will be picking their own topic of 
interest. They will need some time to look up all their information and word it properly, then find the 
pictures and set up their keynotes. Everyone is working very hard to do their best. I hope you enjoy their 
speeches and are proud of how hard they all worked.  

Week 1~3 – Prepare for Speech Contest 

Week 4 - Review 

 

Grammar 

Dear parents,  

This month we will be focusing and preparing for the speech contest. I will continue helping the kids to 
improve and expand their English.  

Best regards, 

Tr. John 

January 3rd - January 6th - “ Prepare for Speech Contest”  

January 9th - January 13th - “ Prepare for Speech Contest”  

January 16th - January 20th - “ Prepare for Speech Contest”  

January 23rd - January 26th - “Review” 

 

Composition 

Dear Parents,  

This month we are preparing for the Speech Contest. In the composition class I will make sure that their 
speeches sound smooth and flow using correct sentence structure and grammar. We will strive for 
interesting and informative speeches that will keep the audience captive. 

If you have any questions then please feel free to ask me. Well done so far!    

Please see below for a detailed schedule of January.      

Week 1~3: Unit 1 Week 5  Prepare for Speech Contest 

Week 4- Review 

 

All the Best,    

Teacher Eamonn 

 



 

Bear Class Parent’s Letter 

January, 2017 

閱讀 

親愛的家長您好， 

我必須說，我很榮幸在 2016年能夠與小熊班一起，他們的表現真得很棒也很出色，實際上我很喜歡
教他們，他們學習到很多我教給他們的，很有用的資訊，甚至可以說存在我們當中的就如同是朋友
一般。 

一月份我們將可以證明我們所學習過的一切，因為他們將表現在他們的演講比賽上及他們的期末考試
也表現得很不錯，對我而言，將會一些的改變就是我將會指導他們在發音抑揚頓挫還有音量及儀態的
部分我們也給予他們多多加強了，我希望我無私的幫助他們學習到更多。 

1/3 – 1/6準備演講比賽 

1/9 – 1/13準備演講比賽 

1/16-1/20 單元五第一週 

1/23- 1/26 複習 

 

KEYNOTE 專題及發音課程 

親愛的家長您好： 

這個月我們將會聚焦在準備每一個人的 ESL專題報告演講上，從這學習開始到現在小熊班的每一個小
朋友都進步很多，雖然他們仍然有需要多多著墨，在於他們學習如何查閱資料及搜尋圖片，還有如何
選擇最好的格式來使用以及如何將他們所收集的資料放到他們自己的專題上，帶有次序及正確的方式，
以他們的年紀來說他們已經表現得很不錯了！  

做 Keynote專題的部分是一個不容易的主題，為了這次的演講比賽每一個人需要先選好他們有興趣的
主題也必須符合一個能一個專題上台報告的正確格式，他們必須花一點時間來打字然後搜尋圖片及放



到他們自己的專題上，每一個人都很用心在製作自己的專題,我希望你可以喜歡他們的演講及以他們的
努力及用心為榮。 

  

以下是我們一月份的課程規劃： 

第一~三週 – 準備演講比賽 

第四週 – 複習 

 

文法課程 

這個月我們將聚焦在我們的演講比賽上我將會協助孩子來改善他們的演講技巧及延伸他們的英文深
度。 

Best regards, 

Tr. John 

第一~三週- “準備演講比賽”  

第四週- “複習”   

 

作文課程 

這個月我們將準備有關於他們的演講比賽的部分，這個月也將會是一個很忙碌的一個月份，他們會根
據他們的 keynote專題來做一些演講的練習。 

假如你有任何孩子的學習上的問題請您不要客氣來與我討論，目前為止他們都表現得很不錯。 

以下是我們一月份的課程規劃： 

第一~三週 - 準備演講比賽   

第四週 – 複習 

 

All the Best,    

Teacher Eamonn 


